
Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 4. 3. 2025

Rada obce (RO), kontrolní výbor (KV) a finanční výbor (FV) (body 4-6):
- KV  nebyl  opět  usnášeníschopný. Chyběli  Filipčík,  Sviták,  Konvalinková,

Jílková. Do KV nevpustili  Karpíškovci,  žádného našeho člena, ačkoliv jsme
druhou  nejsilnější  stranou.  Běžná  praxe  je,  že  každá  strana  má  svého
zástupce. Asi nechtějí, aby jim bylo vidět pod prsty.

- Zastupitelé  opět  nedostali  všechny  zprávy z proběhlých  rad.  Zato  dostali
usnesení  z  13.11.2024,  které  se  mělo  probírat  na  zastupitelstvu  již  v
3.12.2025. Probíráme tedy věci, které již dávno proběhly.

- Došlo k opravení chyby o nájmu pozemku restaurace U Mottlů, na kterou
jsme upozornili na minulém zastupitelstvu

- Proběhne oprava hřiště nad školou za 4,5 mil. Kč.
- Nájemné se v obecních bytech zvyšuje od března následovně č.p 95, 141,

456 (byt 2) na 60,- Kč/m; č.p 770 na 72,- Kč/m.
- Připravuje  se  projekt  na  novou  Mateřskou  školku. Tu  starou  v  areálu

Czechmontu údajně koupil Karpíšek, cemuž by napovídala i účelná změna
územního plánu s cílem zhodnocení pozemku pro zadavatele, tedy Karpíška.

- V usneseních se několikrát objevuje zpráva o VaKu a kraji, tak snad se hnou
ledy správným směrem a voda bude levnější.

Podpora sportu a kultury (bod 9-10)
- Zastupitelé vyjádřili podporu jednomyslně v bodě

10. Rozdělili 1,1 mil. Kč. 
- Navrhl jsem hlasování o Kulíčku zvlášť (bod 9) a to

z historického důvodu, kdy došlo ke zprivatizování
školních kroužků do Chronosu později do Kulíčku a
navýšení  jejich  cen.  Detailní  popis  kauzy
https://www.vejprnice.eu/bolava-temata/kauza-
chronos.html + vlastnická struktura -->

- Ačkoliv  se  o  tomto  bodě  hlasuje  tradičně
odděleně. Došlo k pětiminutovému divadlu o tom,
jak a o čem se bude hlasovat.

Prodej a koupě pozemků
- Karpíškovci  odsouhlasili  prodej  obecních  pozemků  „Pod  Hájíčkem“

společnosti Křimická stavební s.r.o. (Cortusa) za cenu 33,3 mil. (bod 11).
- Byli  jsme  proti.  Obecní  pozemky  bychom  raději  využili  pro  výstavbu

startovacích bytů pro mladé.

- Doufejme, že v plánovací smlouvě bude alespoň uvedeno, že se společnost
finančně zaváže podpořit rozvoj obce, což se po našem naléhání na vedení
obce a developery, začíná pomalu dít. 

- Koupě pozemku od p. Melichara nebyla podpořena majetkovou komisí (MK)
(Karpíškovci tam mají většinu). Předseda MK Spilka to více neupřestnil. 

- Binko upozornil,  že právě na nedostatek veřejného prostoru upozorňovala
petice  občanů  vůči  nové  výstavbě  „Cortusy“,  kterou  Karpíškovci  odmítli.
Jedná se o vedlejší větev soudního sporu Karpíšek vs. Pek (bod 12)

- Koupě pozemků od pana Vojtíška má účel vybudování zázemí u cyklostezky
na Tlučnou a komunikaci k zavezeným mokřinám u dálnice (bod 13)

- Koupě pozemků od pana Langa – cíl využití kom. pro veřejné účely (bod 13)
- Výkup pozemků pod komunikacemi „Otáskov“ – kauza „Cortusa“ (bod 14)

Různé:
- Karpíškovci prodloužili smlouvu  s bezpečností službou „IVA“ o 200 tis.  Kč.

Požadovanou výroční správu o současné činnosti však dosud nepředložili.
- Startovacích bytů je prý dostatek a obec prý umí reagovat na požadavky

občanů.
- Na  zastupitelstvo  dorazil  „fan  club  Karpíškovců“. Dozvěděli  jsme  se,  že

sejmutí opozičních plakátů z vývěsek není to samé jako jejich strhávání…
- Dále, že bez starosty Karpíška bychom tu ještě „srali do suchých záchodů“.

K  tomu  lze  snad  jen  dodat,  že  v  Tlučné,  Křimicích  a  Vochově,  žádného
Karpíška nemají. Dokonce jsou na stejné úrovni hygienických návyků a to
bez toho, aniž by museli řešit kauzy spojené s vedením obce. 

KONCEM DUBNA BY MĚLO PROBĚHNOU
ZASTUPITELSTVO, NA KTERÉM BUDOU CHTÍT

KARPÍŠKOVCI PŘIJMOUT NOVÝ ÚZEMNÍ PLÁN OBCE.
ZADAVATELEM JE KARPÍŠEK A PRÁVĚ POSLEDNÍ
PŘIDANÉ ZMĚNY SE TÝKAJÍ I JEHO POZEMKŮ. 

KDO NA NOVÉM ÚZEMNÍM PLÁNU ASI VYDĚLÁ?
OBČANÉ NEBO STAROSTA?
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